
Breaking news! 
 
"Efter långt och träget lobbyarbete hos kommunen och 
länsstyrelsen, med brev, möten, samtal etc. under många 
år, ser det äntligen ut som om vi är i hamn med VA-frågan. 
Enligt den omarbetade kommunala vattentjänsplanen (som 
är ute på samråd) ska planering, projektering av full VA-
utbyggnad i Stockevik ske 2025 med anslutning 2026. 
Goda nyheter för de allra flesta.  
 
Styrelsen kan också informera om att detaljplanearbetet har 
startat om från i princip noll. Vid möte med Ida Andersson 
och Madeleine Wollbrant på Tjörns kommun, 
Samhällsbyggnad, informerades om omtaget på det sedan 
länge pågående detaljplanearbetet. Arbetet kommer 
sannolikt att resultera i tre tänkbara scenarier: 
 

1. Större utbyggnad än tidigare utkast. (Låg sannolikhet) 
 

2. Mindre utbyggnad utan ytterligare infart. (Hög 
sannolikhet) 
 

3. Detaljplanearbetet läggs ner och ytterligare utbyggnad 
sker över tid mot utfärdat 
byggtillstånd. (Medium/Hög sannolikhet) 

 
Arbete pågår med konsekvensanalyser etc. för alla tre 
alternativen. Tidigare utkast till detaljplanen gäller inte 
längre." 
 
Ha en skön helg! 
 


